美聖堂主日崇拜 Mason Sunday Service

3/1/2020

敬拜詩歌 黄曉晴 Worship Hymns Gene Huang

信息 點火的舌頭 Message Taming the Tongue 雅各書 James 3:1-12

Min. Bobby Yang

楊洋傳道

特別分享 英語事工分享近況 Shawn Isaacs Special Sharing English Ministry Survey Update

歡迎與報告 李錦輝 Welcome & Anno. Jing-Huei Lee

祝禱 楊洋傳道 Benediction Min. Bobby Yang

金句: 原來我們在許多事上都有過失。若有人在話語上沒有過失, 他就是完全人,也能勒住自己的全身。(雅各書 3:2)

Key Verse: We all stumble in many ways. If anyone is never at fault in what he says, he is a perfect man, able to keep his whole body in check. (James 3:2)

司琴: 郭師瑜 鼓手: James Chams

敬拜團: 鍾建國, 顧正朝, 胡曉杰, 秦榮華

招待: 李文慶, 張樹林, 雷清新, 鞠君

影音: 湯覺民, 鄭玻

翻譯:楊迪霞

報告事項

一月奉獻	\$45,435.13
一月支出	\$52,012.74
一月結算	(\$6,577.61)
本年盈虧	(\$6,577.61)

- 1. 2020 辛城教會主題:基督是磐石。
- 主日守望禱告:從三月一日起,每 週日早上八點半到九點有美聖教會 的守望禱告。歡迎弟兄姊妹來參加。
- 3. <u>日光節約時間</u>: 3/8 下個主日開始。 請在週六晚上調快一個小時。
- 4. 牧長們的建議: 1) 最近從全球疫區 回來的,為免於引起別人擔心,請留 在家中 1 至 2 周,再來人多的地方 聚會。2) 如有嚴重感冒發燒現象, 請盡量在家休息,以免產生誤會。我 們會根據情況繼續調整。
- 5. <u>週三禱告會</u>: 3/4 晚上 7:30, 在美聖 堂舉行,請參加禱告服事。
- 6. 福樂團契聚會: 3/5 週四, 上午 10:00 於美聖堂舉行。講員: 顧正朝長老。 歡迎邀請年長朋友參加。
- 7. <u>愛宴</u>: 3/8 主日崇拜後舉行。感謝溪 樹鄉、鐵塔村預備飯食,香柏木、得 魚灣、三塔院清洗排桌椅。請留步享 用,在主裡有美好交通。
- 8. <u>事工協調會</u>: 3/11 週三,晚上 7:30, 在美聖堂舉行,歡迎同工參加。請事 工負責人與小組長務必參加。
- 9. <u>50 週年感恩福音特刊邀稿</u>: 延至 3/15, 請與顧正朝弟兄聯絡(513-8245885 或 zchao_gu@hotmail.com)。
- 10. 50 週年感恩福音特刊同工小組: 特 此徵集對聯, 內容與教會相關即 可, 14 字上下聯, 截止為三月底, 請與顧正朝弟兄聯絡。
- 11. 2020 年巴拿巴事工信心認獻: 支持 巴拿巴在泰國和緬甸事工的需要: 美金八萬元。請弟兄姊妹憑信心認 獻。禱告並填妥上週週報內的認獻 卡後,請投入奉獻箱。
- 12. <u>俄亥俄州第九屆恩愛夫妻營</u>:於 5/23-25 國殤假長週末舉行。 報名 表已放在大堂入口處桌上,亦可上網報名 https://tinyurl.com/9thOhioMER。 詳情請洽王海龍弟兄。

Announcements

January Offering	\$45,435.13
January Expenses	\$52,012.74
January Balance	(\$6,577.61)
Year-to-Date Balance	(\$6,577.61)

- 1. **2020 CCC Theme:** Jesus Christ is Our Rock.
- Sunday Prayer: Starting 3/1, we have prayers at 8:30AM-9AM on Sundays. Welcome B/S to attend.
- 3. **Daylight Saving Time:** It starts next Sunday 3/8. Remember to adjust your clock one hour ahead Saturday night.
- 4. **E/M Advice:** 1) Those returning from global coronavirus affected regions, please stay at home for at least 1-2 weeks before coming to meetings; 2) If you have serious flu symptoms, please rest at home to avoid misunderstandings. CCC will continue making adjustments based on the condition.
- 5. **Wednesday Prayer Mtg.:** 3/4 at 7:30 PM at Mason church. Please join this service.
- Blessing Fellowship: Thurs. 3/5, 10AM at Mason church. Speaker: Elder Zhengchao Gu. Welcome to invite the elderly to attend.
- Love Feast: Sun. 3/8 after Service. Thanks to Creek Tree and Iron Tower for meal prep and Cedar, Fishers' Bay, and Three Towers for setting and cleaning up. Please stay to enjoy the fellowship in the Lord.
- 8. **Ministry Coordinating Mtg.:** Wed. 3/11, 7:30PM at Mason Church. All coworkers are welcome. All ministries' coordinators and small group leaders please attend.
- 9. **Testimony Invitation for 50th Anniversary Special Memorial Edition:** Postponed to 3/15. Please contact Bro. Zhengchao Gu (513-8245885 or zchao_gu@hotmail.com).
- 10. **50**th **Anniversary Special Memorial Edition Coworker Group:** Invites submission of a pair of couplets with 14 words related to Church. Please contact Bro. Zhengchao Gu.
- 11. 2020 Faith Pledge for Barnabas
 Ministries: The need to support the ministry in Thai and Myanmar is \$80K. Please pray and put in the offering box the completed pledge form inserted in the last-week bulletin.
- 12. **9**th **Ohio MER I:** On 5/23-25 the Memorial long weekend. The registration forms are placed on the desk near the church entrance. You can also register online at https://tinyurl.com/9thOhioMER. See Bro. Hailong Wang for details.